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PARLAMENT DE LES ILLES BALEARS
C/ CONQUERIDOR, 11
O7OO1 PALMA

A I'atenció de la molt honorable presidència del parlament

Assumpte: Remissió certlficat ple 2g novembre 2024

Remetem certificat de l'acord aprovat per majoria absoluta, a la sessió ordinària ple del Gonsell lnsular deFormentera de data 28 de novembre de 2o24, relatiu a I'inici del procediment per a la renúncia urgent de lescompetències sobre els menors estrangers no acompanyats, segons I'esta'blert a l'article 135-de la Llei
412022, de 28 de juny, de consells insulais.

Per al vostre coneixement i als efectes oportuns

Amb data de la signatura electrònica

El president,
Oscar Portas Juan
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Angel Custodio Navarro Sánchez, Secretari del Consell lnsular de Formentera, llles Balears.

CERTIFIc que el Ple del Consell lnsular de Formentera, en sessió de caràcter Ordinari de 2g de novembre
de 2024, va adoptar, entre d'altres, el següent acord:

3.3.8.'PRP2024?22. PRoPoslclo DEL GRUP PoLíTtc sA uNto DE FoRMENTERA, RGE 2o24t24oog,DE 23'10'2024, RELATIVA A LA RENúNcn DE LA coMpETèNctA oir-s -arr-enóns 
No

ACOMPANYATS.

Atès que a la sessió de la Comissió lnformativa competent, que va tenir lloc el passat dia 2g d,octub re 2024,
hom va dictaminar I'assumpte present, de la manera següent:

"3.4.- PRP20241722. PRoPoslcló DEL GRUp poLíflc sA uNto DE FoRMENTERA, RGE 2024t24003,DE 23.10.2024, RELATIVA A LA RENúNCn DE LA COMPETèNCIA DELS MENORS NO
ACOMPANYATS.

Pel grup polític Sa Unió de Formentera PP-Compromís es defensa la proposició següent, pel Sr. Alcaraz
Escandell, portaveu del grup:

..AL PLE DEL CONSELL INSULAR DE FORMENTERA

Jose M. Alcaraz Escandell, conseller insular del Consell de Formentera, com a portaveu del Grup Sa
Unió de Formentera PP'Gomprornís, i a t'empara del que preveuen els aíicles g2 i g3 del Reglament
d'Organització i Funcionament del Consell Insular de Formentera, presenta la següent:

PROPOSICIó: Renúncia a la competència dels menors no acompanyats

Antecedents / Fets

nteg 9f fenomen migratori actual ha impactat de forma molt important a l'illa de Formentera, on la nostra illa
està dins la ruta migratòria de les màfies que s'aprofiten del sofriment de les persones que votàn una vida
millor.

Atès que aquesta situació es veu agreujada per I'augment exponencial de l'arribada de menors no
acompanyats' els quals el Consell lnsular, com a administració fins ara competent, se n'ha de fer càrrec fins
a la seva majoria d'edat.

Atès que Formentera en aquests moments no disposa ni dels recursos econòmics, ni humans, ni de les
infraestructures necessàries^per fer front a aquest fenomen i inclús en aquests moments s,ha vist obligat a
acollir aquests menors a la Casa de Colònies, un indret que no està destinat a aquest tipus de situacions.

Atès que en una situació similar com podem veure a les llles Canàries aquesta competència sobre els
menors no acompanyats no recau en els cabildos, sinó en el Gobierno de canarias.

Atesa la Llei 412022, de 28 de juny, de Consells lnsulars on en: el Títol lX sobre el Règim Especial per a I'illa
de Formentera es disposa entre d'altres:

Article 135. Renúncia a les competències 1. Per acord det pte, adoptat per majoria absoluta, e! Conselt
lnsular de Formentera pot renunciar a ta titularitat i a I'exercici de les competèncieí que tengui iiriiuiaes per
una llei de la comunitat autònoma. 2. La renúncia s'ha de comunicar ai Govern i àt partimenf de /es ///es
Baleg|s a fi que s'adoptin /es mesures pertinents per als fraspassos de funcions I seryels. 3. La renúncia
Ploduirà p/ens efecfes a partir dels quatre mesos següe nts a ta data de la comunicació de t'acord ptenai al
Govern de la comunitat autònoma.
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Per tot I'exposat, el grup polític Sa Unió proposa al Ple que adopti la següent

PROPOSICIó D'ACORD

útilC.- INSTAR el Consell Insutar de Formentera a la renúncia urgent de les competències sobre els
menors no acompanyats segons I'establert a I'aúicle 135 de laLlei 412922 de Gonsells Insulars.

Formentera, 23 d'octubre de 2024

Jose M. Alcaraz Escandell
Portaveu del Grup Sa Unió".

pel grup polític Sa Unió de Formentera PP-Compromís, defensa la proposició, amb extensió en I'explicació,

el Sr. Alcaraz Escandell. Diu que cal activar el procediment.

Pel grup polític de Gent per Formentera intervé el Sr. González Ribas. Diu que ara opten per I'abstenció'

Però que la qüestió és tan i tan important que necessita un informe jurídic.

El secretari diu que, efectivament, tot això requereix un informe jurídic de fons i de forma, i que en aprovar-

se, si s'aprova, pel Ple, haurà d'emetre un informe jurídic obligat, de Secretaria i d'lntervenció, perquè s'ha

d'aprovar per majoria absoluta del Ple.

Pel grup polític del PSIB-PSOE parla la Sra. Juan Torres, que diu que s'abstendran.

El president diu que és una evidencia que s'està treballant sobre tot això, des de l'Area de Menors,

Secretaria i lntervenció. I que la despesa que suposa per al Consell lnsular és tan i tan desorbitada, que el

flnançament del Consell lnsular pot fer fallida.

Així ho confirma I'interventor: se necessiten 7 milions d'euros de despesa per a fer front tot això' Ara tenim

en l'entorn de 80 tutelats, amb una necessitat de pagament de les despeses per I'atenció a centres de

tutelats, a Mallorca i a Eivissa, gegants. El pressupost previsible serà d'uns 7 milions d'euros. I aixo

comporta elTO % de despesa del tbtal que ens transfereix la CAIB per a la gestió de totes.les.competències

autonòmiques del Conseil. La xifra és tan i tan gran que trenca qualsevol estadística o regla de comparació:

amb Ceuta i Melilla i amb les Canàries, i amb les Balears, ja siga amb Eivissa, ja siga amb Mallorca i amb

Menorca. No té parangó el gue suposa tot això per a Formentera.

A continuació intervenen tots.

El president diu que els tècnics de menors estan fent un estudi/informe. S'està fent feina. No es pot dur a

aquest Plenari. Caldrà convocar un extraordinari. S'haurà de fer una negociació. I així, explica, se li va dir al

Secretari d'Estat, en la reunió on eren les CCAA i els Consells lnsulars. l, pel que es veu, aqueixes

Administracions no pensen fer res. Diu que cal parlar de retornar la competència. Diu el president que s'ha

de fet amb consens de tot. També explica que el Govern balear ha dit que no. I que pregunta si el problema

és posar més sous? A vegades no s;aconsegueix res. Però, hi ha dificultats, diu, perquè competim amb el

Consell de Mallorca i el d'Eivissa per trobar espais i llocs on puguin estar aqueixes persones menors d'edat.

I és difícil, perquè no n'hi ha. S'ha fet una contractació amb un pressupost per 7.500 euros, mensuals, per

persona segons Eivissa, i fins i tot amb 9000 euros, ha quedat desert. Diu que no podem continuar així.

per Sa Unió també parla la Sra. Costa Juan. I diu que cal retornar la competència a la CAIB. I fer un

repartiment entre totes les illes.

L'interventor diu que les solucions poden ser diverses, i que amb sous s'arregla tot. El problema és que qui

gasta més sous de tot Espanya en això és, percentualment, sense dubte de cap mena, Formentera.
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També parla el Sr. Portas Mayans, del grup polític del PSIB-PSOE. Diu que les llles Balears no estan
preparades per a això. Ara opten per I'abstenció.

La presidència diu que I'assumpte ja pot ser votat

En conseqüència,
en relació a la proposició transcrita, la Comissió lnformativa, tot essent presents els onze membres
que la formen, adopta, per MAJORIA ABSOLUTA, i de la manera següent; el vot a íavor dels cinc
representants del grup polític Sa Unió de Formentera PP-Compromís (grup proposant); i del
president, no adscrit a cap grup polític; i I'abstenció dels tres representants del grup polític Gent x
Formentera, i dels dos representant del grup polític del PSIB-PSOE, en la seua funció de dictaminar
els assumptes que han de ser resolts pel Ple, el següent

ACORD

únic.- Informar favorablement la proposició transcrita, tot donant-la aquí per reproduida",

Defensa la proposició formulada pel grup polític Sa Unió de Formentera PP-Compromís, el portaveu Sr.
Alcaraz Escandell. Diu que estam davant d'un tema d'illa, de repercussions en tot el que significa el Consell,
perquè és una qüestió de moltíssima rellevància. Som a 2024 i I'arribada de menors estrangers no
acompanyats ha crescut exponencialment, i això ha comporta i comporta molta repercussió, per a la gestió
al si del Consell lnsular, en tots els ordres imaginables. Des del començament del mandat s'ha parlat. Diu
que cal fer ús del que estableix I'article 135 de la Llei de consells insulars, i renunciar a aquesta concreta
competència: no a tota la competència en matèria de menors, però sí a aquesta derivada, perquè és molt
dificultosa la seua gestió i suposa una despesa sobrevinguda, per al Consell lnsular, gegant. Diu que si es
pren avui l'acord que es proposa, no serà avui que se retornin les competències, sinó que sí estarem amb l'
inici de l'expedient, que donarà lloc a un procediment complicat de tramitació, però inajornable. Afegeix que
si miram el que passa a les Canàries, allí és el Govern de la comunitat autònoma qui ho gestiona, amb els
mitjans que té i els fons econòmic que té. Aquí, diu, són els Consells els competents, però això a
Formentera. provoca una situació de gestió econòmica i social del tot no assumible; rotundament
insostenible, perquè no és només fer-se càrrec del que tenim, sinó del que vendrà, I suposarà devers
8.000.000 d'euros de despesa, iaixò implica una despesa de més del70% dels fons autonòmics que tenim,
per a totes les competències autonòmiques, que s'hi ha de destinar a això, només a això: i no n'hi ha ni
centres, ni personal que ho gestioni en el dia a dia, i s'han hagut d'enviar a d'altres illes. No n'hi ha, assevera
amb vehemència, instal'lacions de cap mena. A més, diu, socialment tot és molt difícil d'assumir. Acaba la
intervenció i diu que "volem el millor per a aquestes persones, però el seu futur ha de ser en un bon indret", i

Formentera no en té cap, ni mitjans, ni res de res, per a atendre'ls bé.

Tot seguit parla el president. Diu que ho ha explicat molt bé el representant de Sa Unió. Diu que la
competència prové de l'any'1997, assumida per Formentera, en 2008, en constituir-se en Consell. Aquella
competència, durant anys, diu, es podia gestionar, respecte als supòsits dels menors a I'illa i de l'illa, però de
manera sobrevinguda la qüestió s'ha fet molt difícil, perquè a partir de 2Q17 ha crescut i crescut I'arribada de
menors estrangers no acompanyats i no té res a vore la competència inicial que té el Consell, amb la de
l'actualitat. Davant tot això, com bonament s'ha pogut, s'ha organitzat un servei i es va fent el que es poq
des d'aquí i des dels llocs on són aquestos al.lots. I es dona un molt bon servei, pagat pel Consell lnsular,
però llevant sous d'altres competències per a gestionar aquesta, No s'ha aturat de fer el servei, però és tan i

tan gran la desproporció que hi ha entre els al.lots que arriben a la nostra illa, i els que arriben a les altres,
que ara hi ha perill de col'lapse de totes les competències del Consell. Afegeix que hi ha noves coses que
recolzen que s'adopti un acord com el que es proposa: les dades, perquè la ràtio és la més gran de tota
Espanya, sobre I menors per cada 1000 habitants. Ara estam, avui, en prop de cent. Es a dir, 100 persones,
i no un repaúiment de 4, que serien les que ens pertocarien per raó de població de l'illa. El servei s'està
donant, i s'està sent solidari, però el col'lapse del sistema és evident. A més, diu, no n'hi ha recolzament per
part de l'Estat. Una proposició com aquesta no és flor d'una dia, sinó fruit d'un estudi metòdic de fa temps,
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en què s'ha vist que la competència ha crescut exponencialment d'una manera considerabilíssima i el
sistema es col.lapsarà aviat. Es fa, diu, per supervivència del Consell. Votarà a favor, diu finalment.

Pel grup polític del PSIB-PSOE parla el Sr. Ramírez Gutiérrez. Diu que estam davant d'un tema molt i molt
important; on estan en joc els drets humans. Recomana fer servir un llenguatge que no cosifiqui les
persones: perquè, Formentera va fer, en la història, no fa tantes dècades, un viatge similar, amb un camí
invers. Diu que cal fugir del discurs barat i xenofob. I fer una gestió el millor possible, també amb el
llenguatge. Per mor d'això, diu que no s'ha de dir MENA's. Pel que fa al fons de la qüestió, diu que, com és
evident, i ell ha set conseller de Benestar Social, i ho coneix, hi ha hagut un augment grandiós d'arribades.
Ara, diu, hi ha entre 92 i 96, comprovat aquest matí mateix. Diu que estam obligats a fer aqueixa atenció i

tutelar-los i acollirlos. També diu que hi ha un perill: i que és un treball seriós a fer, d'ara en endavant. Cal
arribar a una bona porta i no desentendre's del problema: demana que la tutela efectiva i l'acolliment siga
correcte per l'Administració de la CAIB, si al final s'aprova. També, diu, cal atendre a aquestos al'lots en
matèria d'oci, d'educació, etc. S'ha de trobar que siga ben fet. Són vesins nostres. Dema d'afegir dos punts
a la proposició, que desglossa:

'1 .- Demana que la CAIB se'n faci càrrec de les despeses de 2024, amb la partida pendent de 2024.

2.- Demana també que el Diputat faci una esmena en els pressupostos generals de la CAIB per al 2025, que
tenguin en compte les necessitats que pateix Formentera en aquesta matèria.

Segueix parlant i diu que sap que el procediment no serà automàtic. I caldrà demanar que col'labori la CAIB,
en tot això. Demana, també, que Sa Unió faci arribar al PP que cal que aquest aprovi la Llei d'estrangeria
que es tramita a les Corts Generals, i que allí està la qüestió: cal que es reguli tot d'una altra manera.
Demana el suport del PP a nivell general.

Pel grup polític Gent per Formentera parla la Sra. Ferrer Kirschbaum. Diu que estam davant d'un tema molt i

molt important una matèria que no agrada tractar-la. A propòsit de la documentació i del íons del que es
demana, pregunta si es tracta de la renúncia a la competència de tots els menors, o només d'aquestos, els
estrangers menors no acompanyats? Diu que són, avui, competències que són d'aquesta institució; que li
pertanyen. Parla també del benestar de les persones. l, en concret, dels més petits; en concret es tracta que
aquestos no perdin drets. I que la vida d'aquestes persones és molt i molt dura: quan arriben aquí, ja tenen
problemes. Diu que cal trobar solucions i no enviar la pilota fora. No podem desentendre'ns, des de
Formentera, diu. No és possible parlar en termes econòmics. En tot això, aíirma, tenen competència les llles
Balears, I'Estat i la Unió Europea. També hi tenen responsabilitats les seues famílies. Demana de fer una
nova organització i reglamentació que faci el repartiment d'aquesta qüestió, entre totes les Comunitats
Autònomes i la Unió Europea. Torna a dir que no saben si suposa perdre les altres funcions, potestats i

competències sobre els menors nascuts a l'illa. Diu que cal fer un repartiment només entre les llles. I

demanar més mitjans i no desentendre's d'aquestes persones, perquè cal recordar el que feren els nostres
avantpassats, en sentit invers al llarg del segle XIX i el XX. Opten per l'abstenció.

Surt de la Sala de Sessions I'interventor, a les 11.30 h.

Tot seguit parla el secretari. Explica que estam davant una qüestió prou complicada, des del punt de vista
jurídic, i ignota en la història administrativa de l'axipèlag, perquè no es coneix cap renúncia a una
competència per part dels consells insulars, tret de la gestió d'una Residència a Eivissa, i alguna cosa entre
Ajuntaments i Consell, a l'illa de Mallorca, i res més. També diu que aquí s'està fent responsable al territori
més al sud de tot I'axipèlag, i que pel simple fet de fonyar o trepitjar terra de Formentera, o aigües de l'illa,
de jurisdicció espanyola, el Consell lnsular passa a ser l'Administració autonòmica competent, cosa que no
passa enlloc més que a les Balears. Respecte al que ha preguntat la representant del grup Gent per
Formentera, respon que la renúncia ho seria exclusivament de les competències sobre tutela i acolliment de
menors estrangers no acompanyats, de res més, conforme a la Llei de 1997, que el Consell lnsular de
Formentera gestiona, des de 2008, segons I'article 70.8 de l'Estatut d'autonomia (Llei de 1997, modiflcada
en 20í9) i la Llei 912019, articles 73, 74 i 102, on l'arribada d'aquestos menors ha fet que de manera
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sobrevinguda tot entri en una situació molt delicada, pel que Ia a la gestió i per les repercussions
econòmiques que tot comporta, amb un creixement exponencial com evidencien els informes dels Serveis
Tècnics de menors. Explica que s'està gestionant com bonament es pot, sense gue hi hagi infraestructures a
Formentera, i que se'ls reenvia a centres a Mallorca, a través de I'IMAS, i que tot s'ha desbordat. Diu que
ara no estam executant la potestat de renúncia efectiva de l'article 135 de la Llei de consells insulars, que
només és permesa per a Formentera, i que s'executa caldrà que ell, com a secretari, i l'interventor emetin
els corresponents informes per ser una qüestió que necessita ser aprovada per majoria absoluta i que tot
això tendrà repercussions a la CAIB, evidents, de gestió i econòmiques i de cara al futur. Tanmateix informa
que tot ique la competència siga del nostre Consell lnsular, ex Estatuto, el Govern de les llles Balears és el
garant de I'equilibri intern i de la cohesió territorial entre les illes, tal com s'estableix explícitament a la norma
estatuària i, que, pel que fa als menors al conjunt de l'axipèlag, correspon al Govern i a la seua
Administració depenent, entre d'altres, la creació, el manteniment i la gestió d'equipaments i programes
d'àmbit interinsular i I'exercici de /es potesfats en aplicació de les mesures judiciats sobre persones menors
d'edat infractores i que, per tant, rebre la competència a la qual Formentera renunciaria no li suposarà
gestionar, al Govern, un àmbit desconegut ni aliè i tampoc no implicarà un sotrac administratiu o econòmic,
cosa que sí succeeix per al Consell lnsular de Formentera, en l'àmbit econòmic i administratiu.

El Sr. Alcaraz Escandell diu que ho ha explicat, amb tot de detalls, el secretari. Només se refereix a la
qüestió de la tutela dels menors no acompanyats. A res més. Pel que fa a les peticions que ha realitzat el Sr.
Ramírez Gutiérrez en nom del partitsocialista, diu que per al 2024 foren esmenes que es presentaren pel
Diputat, i que les redactaren el Sr. Alcaraz Escandell i el Sr. Serra Torres. Si pensam en Canàries, diu, el
que tenim a Formentera representa quantitats molt elevades, en trams percentuals.

Torna a la Sala de Plens, I'interventor a les 11.35 h.

Segueix parlant el Sr. Alcaraz Escandell. Pel que fa a la comparació amb Canàries diu que allí hi ha ajudes
que arriben des del Govern de l'Estat, cosa que no ocorre amb les Balears i, per descomptat, no ocorre amb
Formentera. Diu que la taxa més elevada de tota Espanya és la de Formentera, en xifres relatives i

percentualment, que és grandíssima. Estam davant d'un tema greu. Demana, si el Sr. Ramírez Gutiérrez vol
que s'aprovin els afegits que ha explicat, d'incloure l'Estat a l'hora de reclamar. Agraeix, diu, la feina que
estan fent tots els funcionaris de la casa en pro de gestionar la competència.

El Sr. Ramírez Gutiérrez es mostra d'acord en incloure el Govern d'Espanya de cara a organismes que
ajudin, i donin suport econòmic a la nostra illa. Pel que fa a Canàries diu que allí són prop de 6000 els
menors estrangers no acompanyats.

Surtde /a Sa/a la Sra. Escandell Westcott. Ales 11.38h.

Segueix parlant el Sr. Ramírez Gutiérrez. Diu que estam davant d'un problema greu, al qual cal que
Formentera faci front. Però també s'ha d'estar, diu, al que ha explicat el secretari: i que la cAlB té I'obligació
de vetlar per I'equilibri intern. Demana d'afegir tot això a l'acord de la proposició. lgualment demana d'afegir
que que el PP voti a favor de la Llei d'estrangeria, que es debat a les Corts Generals. Estam, diu, davant
d'un tema d'abast autonòmic i insular. Demana d'incloure també a què el PP voti a favor de la Llei
d'estrangeria.

La Sra. Ferrer Kirschbaum diu que estam davant d'un debat molt difícil. Un tema que entristeix molt a tots i a
totes. Se'n fa càrrec de la gravetat de la situació. No és possible quedar-nos amb aquesta situació. l, sobre
la base d'això, demana de fer un repartiment de tots i entre tots. Perquè ha d'haver-hi un equilibri entre les
illes; entre totes les illes. Demana que es faci un repartiment entre tots. Parla d'una situació derivada d'una
crisi humanitària a la qual cal fer front.

El Sr. Alcaraz Escandell diu, en el torn final, que no vol que la corporació es desviï del tema principal. Cal fer
ús del que diu l'article'135 de la Llei de consells insulars. Diu que si s'afegeixen d'altres temes, es
desvirtuarà tot, com ara involucra al Govern, perquè el termini d'esmenes, acaba en unes hores, a les 14.00
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del dia d'avui. Materialment, diu, resulta impossible de íer. Les de l'any passat sí que s'ha de gestionar.
També la insuflciència de mitjans que té la Guàrdia Civil, i tot l'esforç que s'està fent. El tema que preocupa
és, com diu, realment, un altre. L'important és que s'aprovi i no es retardi mes. I ara tendrem uns deutes i

comptes del Consell a assumir. No és parlar per parlar i afegir més i més. L'estadística és la que és.
Canàries, diu, no és comparable amb Balears. Però tampoc el supòsit de Formentera és comparable amb
ningú més: perquè tenim 95 al.lots que significa, en termes relatius, ser la societat més afectada. I això és el
que demanam, davant la CAIB. No volen trampes. Se'n fa càrrec de l'esforç del Serveis tècnics de Menors,
que estam treballant i molt. No s'accepten les esmenes que ha formulat el grup socialista. Cal deixa la
proposició com estava i és el que pertoca. I que la CAIB vegi el problema que es pateix a Formentera i se'n
faci càrrec d'immediat.

I sense més intervencions, la presidència diu que l'assumpte pot ser sotmès a votació.

En conseqüència,

Sotmès a votació dels 17 membres que formen el Ple de la corporació, per MAJORIA ABSOLUTA,
amb la següent composició i votació: el vot a favor dels 8 representants del grup polític Sa Unió de
Formentera PP-Gompromís (grup proposant) i del Sr. Córdoba Marí, president, no adscrit a cap grup;
i l'abstenció dels 5 representants presents del grup polític Gent x Formentera; i dels 3 representants
del grup polític PSIB-PSOE, s'adopta, sobre la base de la proposició transcrita, el següent

ACORD

úttlC.- lnstar el Consell lnsular de Formentera a la renúncia urgent de les competències sobre els menors
no acompanyats segons I'establert a l'article 1 35 de la L;lei 412022, de 28 de juny, de consells insulars.

El Sr. Ramírez Gutiérrez demana d'explicar el vot. Diu que han optat per l'abstenció perquè la matèria va per
llarg. I conforme a I'EAIB caldrà estudiar-la i tractaria com a competència autonòmica, estricta.

l, perquè consti, expedeixc la present certificació per ordre i amb el vistiplau del senyor President.

Es fa avinent que el certificat present s'expedeix a reserva de l'aprovació de I'Acta, conforme l'article 202.3
del Reglament Orgànic del Consell lnsular de Formentera.

Formentera, amb data de la signatura electrònica.

Area de Secr€taria

El secretari,
Angel Custodio Navarro Sánchez

Vist i plau, el president,
Lorenzo Córdoba Marí
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